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Výkonný výbor ObFZ Bratislava – mesto, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 
 

 
 

Zápisnica č. 2 / 2023  
 

z rokovania Výkonného výboru ObFZ Bratislava – mesto konaného dňa 02.05.2023  
 v Bratislave, Súmračná 27. 

 
 
 
Prítomní :            pp. Derkay, Hudec, Lojdl, Morávek, Udvardy    
 
Pozvaní :             pp. Jakubec, Bóc 
                                     
Ospravedlnení : pp. Beliansky, Ruc, Štofik, Somoláni, Rafaj, Rischer 
             
 

Program: 
 

1.Otvorenie, schválenie návrhu Programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Informácie o prijatej a odoslanej pošte 
4. Hodnotenie Konferencie ObFZ Bratislava – mesto 
5. Vyhodnotenie Zimnej halovej ligy 
6. Vyhodnotenie priebehu súťaží  
7. Žiadosť FK Lamač Bratislava o dotáciu na medzinárodný turnaj U9 
8. Informácia predsedu z rokovania VV BFZ 
9. Diskusia a rôzne 

10. Záver 
 
 

K bodu 1 :  Otvorenie    
 
VV otvoril a rokovanie viedol predseda ObFZ BA-M p. Derkay, ktorý privítal všetkých prítomných. 
Následne predsedajúci navrhol schváliť program rokovania. 
K prednesenému návrhu nemali ostatní členovia VV výhrady a program schválili.  
 
Uznesenie 1/2/2023:  
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto schvaľuje program rokovania VV v súlade s predloženým 
návrhom.  
 
Hlasovanie: prítomných členov na zasadnutí 4: Za: 4, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
  
 

K bodu 2 :  Kontrola uznesení  
 
Kontrolu uznesení vykonal sekretár ObFZ BA - mesto p. Udvardy. Bolo konštatované, že termínované 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia VV ObFZ BA-M boli splnené.  
 
 
Trvá Uznesenia č. 4/7/2022 ( nákup teplákových súprav pre výbery ObFZ ) 
 
 

K bodu 3 :  Informácie o prijatej a odoslanej pošte 

  
Sekretár ObFZ BA-M informoval o prijatej a odoslanej pošte, ktorá bola vybavovaná v čase od 
posledného zasadnutia VV a to najmä: 
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Odoslaná pošta:  
 

1. Odoslaná zberná faktúra na SFZ – doplatky a poplatky klubov za mesiace január – marec 

2023. 

2. Komunikácia s pánom Gejmovským z Mladej gardy vo veci prenájmu atletickej dráhy za 

účelom vykonania fyzických previerok rozhodcov dňa 8.6.2023 o 16:00 hod. 

3. Žiadosť sekretárovi ObFZ BA vidiek o vyčíslenie poplatkov klubov zo 7.ligy vidiek, ktoré by 

mali byť začlenené do našej 7.ligy. 

. 

Prijatá pošta:  
 

1. Žiadosť FK Lamač o podporu formou finančnej dotácie vo výške 1 500,-Eur na organizáciu 

Medzinárodného turnaja U8 za účasti družstiev z Českej republiky, Maďarska, Poľska, 

Rakúska, Litvy, Nemecka a Slovenska. 

Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informáciu o prijatej a odoslanej pošte.  
 
 

K bodu 4 :  Hodnotenie Konferencie ObFZ Bratislava – mesto 
 
Predseda ObFZ Bratislava – mesto stručne zhodnotil priebeh Riadnej konferencie ObFZ Bratislava – 
mesto, konanej dňa 01.03.2023. Skonštatoval, že konferencia mala hladký priebeh, konštruktívnu 
diskusiu a vyzdvihol veľmi dobrú účasť členov ObFZ. : 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie vyhodnotenie hodnotenie Konferencie bez 
pripomienok. 
 
 

K bodu 5 :  Vyhodnotenie Zimnej halovej ligy ( ZHL ) 
 
ZHL prebehla podľa schválených propozícií bez nejakých problémov ( okrem neúčasti NŠK 1922 
Bratislava na troch stretnutiach v prvom kole). Priebežné výsledky, vrátane konečného umiestnenia, 
boli zverejňované na zväzovej stránke. 
Štartovné a pokuty boli zahrnuté do mesačných zberných faktúr. 
Úhradu paušálov rozhodcov zabezpečil sekretariát po predložení podkladov od KR. 
 
Mužstvá si ZHL pochvaľovali, tešia sa na ďalší ročník. Tréneri kategórie U8 mali iba pripomienku 
k hraciemu času 2x15 min a požadovali by 2x20 min tak ako má staršia kategória. 

 
Uznesenie 2/2/2023: 

 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie vyhodnotenie ZHL a zaväzuje predsedu KM 
prehodnotiť dĺžku hracieho času v kategórii U8 v nasledujúcom ročníku.. 

 
 
K bodu 6 :  Vyhodnotenie priebehu súťaží    
 
Informácie k doterajšiemu priebehu súťaží predniesol za DK p. Bóc, za ŠTK, KM a KR ( z poverenia ich 
predsedov ) sekretár ObFZ Bratislava - mesto  Súťaže prebiehajú bez nedostatkov, okrem správy 
predsedu KM, že v žiackych súťažiach sa vyskytol problém iba v MFK Rusovce, kde domáci oddiel 
nezabezpečil zdravotníka a prišlo k zraneniu hráča. Hráč skončil v nemocnici, bez vážnych následkov. 
Za neúčasť zdravotníka na stretnutí bolo mužstvo MFK Rusovce odstúpené na DK. 
Z tohto dôvodu KM dôrazne kontroluje účasť zdravotníkov na stretnutiach, resp. ich viacnásobne funkcie 
(Zdravotník, HU, VM, T, atd....). 
 
Množia sa pripomienky klubov k ukončeniu mládežníckych súťaží už koncom mesiaca máj. 
Prijateľnejšie by bolo prijať taký model súťaží, aby prebiehali do polovice júna. 
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Záujem o usporiadanie finálového turnaja víťazov skupín MZM prejavil iba FK Vajnory. Preto predseda 
KM požiadal VV o schválenie FK Vajnory ako usporiadateľa finálového turnaja mladších žiakov,. 
samozrejme v koordinácií s ObFZ Bratislava – mesto. 
 
Uznesenie 3/2/2023: 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informácie o doterajšom priebehu súťaží, 
zaviazal predsedu KM o predloženie modelu súťaží v žiackych kategóriách v nasledujúcom ročníku na 
najbližšom zasadnutí VV ObFZ a schválil FK Vajnory ako usporiadateľa finálového turnaja víťazov 
skupín MZM. 

           
  

11.K bodu 7 :  Žiadosť FK Lamač Bratislava o dotáciu na medzinárodný turnaj U9 
 
VV ObFZ Bratislava – mesto sa zaoberal žiadosťou FK Lamač o podporu formou finančnej dotácie vo 

výške 1 500,-Eur na organizáciu Medzinárodného turnaja U8 za účasti družstiev z Českej republiky, 

Maďarska, Poľska, Rakúska, Litvy, Nemecka a Slovenska. 

Uznesenie 4/2/2023: 
 
VV ObFZ Bratislava – mesto schvaľuje finančnú dotáciu pre organizátora FK Lamač z prostriedkov 
ObFZ Bratislava – mesto k organizácii Medzinárodného turnaja U8 vo výške 1 500,-Eur. 
 
Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania 4: Za: 4, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu 8 :  Informácia predsedu z rokovania VV BFZ 
 
Predseda ObFZ BA-M informoval prítomných členov VV a pozvaných hostí o aktuálnych otázkach, 
ktorými sa zaoberali členovia VV BFZ na ich zasadnutí dňa 17.4.2023: 
 
VV ObFZ Bratislava - mesto vzal informácie predsedu na vedomie.  
 
 

K bodu 9 : Diskusia a rôzne 
  

1. Predseda ObFZ Bratislava – mesto predložil na schválenie návrh presunu dotácie z Projektu Euro 
z eura vo výške 11 000,-Eur, ktorá bola schválená pre NŠK 1922 Bratislava do FK Lamač 

      Bratislava. NŠK 1922 sa vzdal schválenej dotácie v prospech FK Lamač. 
 

Uznesenie 5/2/2023: 
 
VV ObFZ Bratislava – mesto schválil presun schválenej dotácie z Projektu Euro z eura vo výške 
11 000,-Eur z NŠK 1922 Bratislava do FK Lamač Bratislava. 

 
Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania 4: Za: 4, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
 
2.   Predseda ObFZ informoval prítomných o pripravovanom zlúčení 7. ligy ObFZ Bratislava – mesto      
      a 7. ligy ObFZ Bratislava – vidiek. Návrh na zlúčenie vyplýva z malého počtu účastníkov        
      v jednotlivých 7. ligách. Predseda ObFZ – mesto rokoval o tejto možnosti s predsedom 0bFZ –  
      vidiek, pričom sa dohodli na nájdení spoločného riešenia do konca mája 2023. 
 
Uznesenie 6/2/2023: 
 
VV ObFZ Bratislava – mesto poveruje predsedu ObFZ, predsedu ŠTK a sekretára ObFZ rokovať 
s predstaviteľmi ObFZ – vidiek o vzniknutej situácii, nájsť spoločné riešenie, ktoré bude vyhovovať aj 
dotknutým klubom. Následne konzultovať s dotknutými klubmi 7. ligy štruktúru zlúčenej súťaže. 
 
3.  Pán Hudec otvoril otázku zdravotníkov na stretnutiach súťaží BFZ a ObFZ. Navrhol  
     osloviť okrem študentov vysokej školy Lekárskej fakulty aj stredné zdravotné školy. 
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VV vzal na vedomie tento návrh a predseda ObFZ ho prednesie na zasadnutí VV BFZ. 
 

4. Sekretár ObFZ predložil členom VV na schválenie Dobrovoľnícku zmluvu s členom KR ObFZ p. 
Andrejom Chromým, ktorou sa ObFZ zaviazal uhrádzať náhrady za obsadzovanie súťaží ObFZ 
Bratislava – mesto vo výške 50,-Eur za každé obsadenie. 
 

Uznesenie 7/2/2023: 
 
VV ObFZ Bratislava – mesto schvaľuje uzavretie Dobrovoľníckej zmluvy a súhlasí s navrhnutými 
zmluvnými podmienkami.. 
 
Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania 4: Za: 4, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
 
  
K bodu 8 :  Záver 
 
Pretože bol program rokovania vyčerpaný, predseda ObFZ Bratislava - mesto p. Derkay poďakoval 
prítomným za aktívnu účasť a rokovanie VV ukončil.  
 
Nasledujúce zasadnutie VV ObFZ Bratislava – mesto sa uskutoční dňa 23.05.2023 o 16:00 hod. v sídle 
ObFZ, Súmračná 27, Bratislava. 
 
 
 
Zapísal  : Mgr. Ľubomír Udvardy, sekretár ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
Schválil : Ing. Pavel Derkay, predseda ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
 
 
 


